




KEMENTERIAN PELANCONGAN, SENI DAN BUDAYA

KENYATAAN TENDER

Tender ini terbuka kepada Kontraktor-Kontraktor Bumiputera yang layak dan berdaftar dalam kod bidang yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut:-

Pejabat Yang Memanggil Tender	Tajuk Projek	Taraf/ *Jenis Pendaftaran	Syarat Penyertaan Tender	Butiran Pendaftaran Kontraktor	Tarikh Dokumen Dijual, Tempat Dokumen Di jual, Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Ditutup
Bahagian Pembangunan Prasarana, Kementerian Pelancongan, Seni Dan Budaya	PROJEK PEMBANGUNAN ECOTOURISM TAMAN NEGARA PULAU PINANG KPK/PP/T/2/2023	Bumiputera / T1	<u>Berdaftar dengan</u> Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB) <u>Gred</u> G5 <u>Kategori</u> B dan CE (Pembinaan Bangunan dan Pembinaan Kejuruteraan Awam) <u>Pengkhususan</u> B04 (Kerja-kerja am bangunan) CE21 (Pembinaan Kejuruteraan Awam)	Kontraktor DIWAJIBKAN untuk membuat pendaftaran dalam talian di pautan seperti di bawah : https://forms.gle/KxnNWZB95n43MNBoZ atau mengimbas kod QR  <u>Tarikh pendaftaran</u> 22 Mei 2023 (Isnin) <u>Tarikh Tutup Pendaftaran</u> 24 Mei 2023 (Rabu)	RM 100.00 Bayaran bagi dokumen tender hendaklah dibuat dalam bentuk draf bank/kiriman wang/wang pos di atas nama <u>Nama</u> Akauntan Negara Malaysia-MOTAC-T <u>Tarikh Dokumen Dijual</u> 6 Jun 2023 (Selasa) <u>Tempat Dokumen Di jual</u> Bahagian Pembangunan Prasarana, Kementerian Pelancongan, Seni Dan Budaya, Tingkat 10, No. 2, Menara 1, Jalan P5/6, Presint 5, 62200 Putrajaya	<u>Tempat</u> Peti Tender, Bahagian Pembangunan Prasarana, Kementerian Pelancongan, Seni Dan Budaya, Tingkat 10, No. 2, Menara 1, Jalan P5/6, Presint 5, 62200 Putrajaya <u>Tarikh Tender Ditutup</u> 26 Jun 2023 (Isnin) <u>Waktu Tender Ditutup</u> 12.00 tengah hari

Taklimat projek dan lawatan tapak adalah **DIWAJIBKAN**. Berkumpul di **Pejabat Utama Taman Negara Pulau Pinang, Jalan Hassan Abbas 11050 Teluk Bahang, Pulau Pinang** pada **31 Mei 2023 (Rabu)** jam **10:00 Pagi**

- i. Bagi lawatan tapak atau sesi taklimat tender yang diwajibkan, hanya **penama yang tercatat di dalam sijil PPK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ yang dibenarkan menghadiri lawatan tapak atau sesi taklimat berkenaan. Kontraktor/syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam PPK, SPKK, PUKONSA dan UPKJ.**
- ii. Dokumen Meja Tender boleh disemak dan boleh diperolehi di pejabat di bawah pada waktu pejabat serta Dokumen Tender yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri ke dalam Peti Tawaran di alamat:-

**Bahagian Pembangunan Prasarana,
Kementerian Pelancongan, Seni Dan Budaya,
Tingkat 10, No. 2, Menara 1, Jalan P5/6, Presint 5,
62200 Putrajaya**

- iii. Petender yang ingin memasuki tawaran di atas dikehendaki mengeluarkan bentuk draf bank/kiriman wang/wang pos berharga seperti di atas yang dibuat atas nama **Akauntan Negara Malaysia-MOTAC-T** sebagai bayaran Dokumen Tender. Bayaran ini tidak akan dikembalikan dan pembayaran secara tunai atau cek tidak akan diterima.
- iv. Dokumen Tender yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan dan Kementerian tidak akan bertanggungjawab terhadap sebarang kehilangan, kelewatan dan sebagainya ke atas dokumen yang dihantar melalui Pos atau Kurier.

* Jenis Pendaftaran:	T1	-	Syarikat yang 100% milik tempatan.
	A1	-	Syarikat yang 100% milik tempatan ATAU syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL dan mempunyai pegangan ekuiti asing tidak melebihi 30% dan ahli Lembaga Pengarah, Pengurusan dan pekerja adalah 100% oleh warganegara.
	A2	-	Syarikat yang 100% milik tempatan ATAU syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL ATAU Syarikat Usahasama yang diperbadankan di Malaysia yang mempunyai ekuiti asing tidak melebihi 49% dan majoriti ahli Lembaga Pengarah, Pengurusan dan pekerja adalah warganegara